

Ref : ADM/LMN/2022/1 : المرجع
Date: 13/01/2022 : التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة
والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Yas Links Golf Club, Yas Island, Abu Dhabi

الموقع : نادي ياس لينكس للجولف، جزيرة ياس، أبوظبي

Subject : Abu Dhabi HSBC Golf Championship

الموضوع : بطولة أبوظبي HSBC للجولف

On behalf of the Abu Dhabi Sports Council, PGA European Tour - Abu Dhabi will be organizing the Abu Dhabi HSBC Golf Championship at Yas links Golf Club, from Thursday, January 13, 2022, to Sunday, January 23, 2022.

نيابة عن مجلس أبوظبي الرياضي ستنظم بي جي إيه يوروبيان تور- أبوظبي، بطولة أبوظبي HSBC للجولف بموقع نادي ياس لينكس للجولف وذلك في الفترة من يوم الخميس 13 يناير 2022 وحتى يوم الأحد 23 يناير 2022.

As part of the set-up for the event, and for the purpose of branding and placing the LED screen, three (03) temporarily built pontoons will be stationed in the water alongside the golf course and adjacent to the beachside of the Yas links club within the installations area marked with red line as indicated in attached map.

وكجزء من الإعدادات لهذا الحدث، ولغرض عرض العلامات التجارية وتثبيت شاشات العرض، سيتم إنشاء عدد ثلاثة (03) منصات مؤقتة في المياه على الواجهة المائية لملاعب الجولف بالقرب من الشاطئ المجاور لنادي ياس لينكس بمنطقة الأعمال المحددة بالخط الأحمر وفقاً لما هو موضح بالخريطة المرفقة.

All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi are requested to keep well clear of the installations and event area and exercise extra cautions and to use alternate safe navigational passage during the aforementioned period.

على جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي الابتعاد تماماً عن منطقة الأعمال والحدث وتوخي مزيد من الحذر، مع استخدام ممر ملاحي آمن بديل أثناء تلك الفترة.

سيف المهيري

المدير العام - أبوظبي البحرية

Capt. Saif Al Mheiri
Managing Director - Abu Dhabi Maritime

ABU DHABI HSBC GOLF CHAMPIONSHIP

13th January 2022 to 23rd January 2022

Site plan for Abu Dhabi HSBC Golf Championship event and installation locations of (3) Pontoons at waterfront of Yas Links Golf Club, Yas Island - Abu Dhabi

